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Plaqué Or
Inès, 16 ans, est déterminée à trouver du travail quand elle rencontre Martin, un garçon des beaux quartiers Bruxellois.
Entre honte et fascination, elle prend brutalement conscience de l'injustice sociale.

Inès, 16 years old, is determined to find a job when she meets Martin, a boy from the nice neighborhoods of Brussels.
Feeling something between shame and fascination, she becomes brutally aware of social injustice.
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Chloé Léonil
Chloé, 26 ans, vient de Montpellier dans la sud de la France. Elle étudie l'Histoire et le Théâtre à Paris
avant d'intégrer l'INSAS à Bruxelles. Durant ses études elle réalise autant des court-métrages fictions
que des documentaires mais en ayant toujours à cœur de traiter la question sociale à l'échelle intime.
"Plaqué Or" est son film de fin d'étude.
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Chloe, 26 years old, comes from Montpellier in the South of France. She studied History and Theater in
Paris before joining the INSAS Film School in Brussels. During her studies, she directed as many short
fiction films as documentaries, with her heart always set on dealing with social issues on an intimate
scale. "Gold Plated" is her end-of-study film project.
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